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Abstract (en)
The supporting construction consists of longitudinal profiles and/or transverse profiles (8), which have an upwardly open channel situated below the
coverings (33, 34), in order to carry water (10; 11) which has penetrated downwards through the seals (71) away from the covered zone towards
the outside. In this arrangement, the transverse profiles (8) can reach through a recess into the longitudinal profiles, or vice versa. The supporting
construction is intended for holding roof-covering slabs, penthouses, skylights, canopies, sloping glazing and similar coverings. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Tragkonstruktion besteht aus Längsprofilen und/oder Querprofilen (8), die einen nach oben offenen Kanal aufweisen, der sich unterhalb der
Abdeckungen (33, 34) befindet, um durch die Abdichtungen (71) hindurch nach unten eindringendes Wasser (10; 11) von der gedeckten Zone
nach aussen wegzuleiten. Dabei können die Querprofile (8) durch eine Aussparung hindurch in die Längsprofile hineinragen, oder umgekehrt.
Die Tragkonstruktion ist vorgesehen zur Halterung von Dachabdeckplatten, Wetterdächern, Oberlichtern, Vordächern, Schrägverglasungen und
ähnlichen Abdeckungen. <IMAGE>
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